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Abstract (en)
The invention relates to an explosive mixture containing polyurethane (PU) foam and to a process for the manufacture of such a mixture. To improve
the processing of explosive mixtures containing PU foam in such a way that even large mouldings can be produced which meet stringent demands
on homogeneity, and nevertheless a steady controllable detonation takes place, it is proposed that the explosive mixture (11) contains a moisture-
storing material (12). Preferably, silica gel is used as the moisture-storing material (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Polyurethanschaum (PU)-enthaltende Sprengstoffmischung sowie ein Verfahren zur Herstellung einer derartigen
Mischung. Um die Verarbeitung von PU-Schaum-enthaltenden Sprengstoffmischungen zu verbessern, so daß auch große Formkörper bei hohen
Anforderungen an die Homogenität gefertigt werden können und trotzdem eine stationäre, kontrollierbare Detonation stattfindet, wird vorgeschlagen,
daß die Sprengstoffmischung (11) ein feuchtespeicherndes Material (12) enthält. Vorzugsweise wird als feuchtespeicherndes Material (12) Kieselgel
verwendet. <IMAGE>
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